

About the museum

Our museum is home to one of the most esteemed collections of Ancient Egyptian objects in the world. And so we invite you on a journey of discovery spanning 5,000 years of art and culture, where you can glimpse fascinating insights into the world of Ancient Egypt along the way.

Housed in a spectacular subterranean building at the heart of the Kunstareal, a wide range of mediums await you on your journey – whether you are delving deep into the intricacies of Egyptian art or simply on a fun family outing. Different kinds of innovative media, in-person guided tours and other events allow you to curate your own individual museum experience.

At the conclusion of your visit, our ShopCafé awaits you with refreshments and souvenirs to round out your museum experience.



Öffnungszeiten

Di 10:00–20:00
Mi–So 10:00–18:00
Öffnungszeiten an Feiertagen
siehe www.smaek.de

Eintritt

Erwachsene € 7,–
ermäßigt € 5,–
am Sonntag € 1,–
Kinder unter 18 frei

BARRIEREFREI

Opening Times

Tue 10:00–20:00
Wed–Sun 10:00–18:00
For opening hours during holidays,
please see www.smaek.de

Admission

Adults € 7,–
reduced € 5,–
on Sundays € 1,–
Children under 18 free

STAATLICHES MUSEUM ÄGYPTISCHER KUNST

im located in the Kunstareal München

Gabelsbergerstraße 35, 80333 München
Tel.: +49 89 28927 630

U-Bahn Underground U2, Haltestelle Exit Königsplatz.
Tram 27 und and 28 oder or Bus 58, 68, 100, Haltestelle
Exit Pinakotheken

www.smaek.de

Kulturpartner  **2**

Titelseitenobjekt: Sargmaske der Königin Satdjehuti, © SMÄK
Cover: sarcophagus lid of queen Sittjehuti, © SMÄK

Auflage 1 | 24

STAATLICHES MUSEUM ÄGYPTISCHER KUNST deutsch | english

Auf nach Altägypten! Off to ancient Egypt!

**UNTER 18 JAHRE FREI /
SONNTAGS ALLE 1€**

Über das Museum

Das Museum präsentiert eine der wichtigsten Sammlungen altägyptischer Objekte weltweit. Es lädt Sie ein zu einer Entdeckungsreise durch 5000 Jahre Kunst und Kultur und bietet faszinierende Einblicke in die Lebenswelt des alten Ägypten.

Gelegen in einem spektakulären unterirdischen Bau im Zentrum des Kunstareals erschließt das Museum seine Inhalte für sein Publikum durch vielfältige Vermittlungsangebote: von Kunstinteressierten bis zur Familie – ganz individuell, mit innovativen Medien oder persönlich in Führungen und anderen Veranstaltungen.

Verweilen Sie nach dem Besuch noch in unserem ShopCafé!



Vor Ort

Über 3.000 Originale aus fünf Jahrtausenden Altägypten: Frühzeitkeramik, Statuen der Pharaonen, das älteste Glasgefäß, die spektakuläre Goldmaske der Satdjehuti, der Grabschatz einer nubischen Königin und vieles mehr. Ein innovatives Führungskonzept mit MedienGuide und Medienstationen bringt Ihnen die Kunstschatze Altägyptens näher. Entdecken Sie die 14 Räume der Dauerausstellung, wechselnde Sonderausstellungen oder erleben Sie ein Augmented Reality Adventure. Altägypten erwartet Sie!



Discover the Museum –

– and over 3,000 original objects spanning five millennia of Egyptian history: Early Dynastic pottery, royal statues, the oldest securely dated glass vessel, the spectacular gold mask of Sat-Dje-huti, the treasure of a Nubian queen... An innovative combination of portable MediaGuides and stationary information screens provide in-depth information on various aspects of Ancient Egypt. Explore our 14 permanent exhibition halls, discover our temporary exhibitions or go on an Augmented Reality Adventure. Ancient Egypt is waiting for you!

Für Familien

Kinder und Familien sind uns herzlich willkommen! Sie finden bei uns ein Museumsquiz (Archäologischer Rucksack) und die „Pharaonenjagd“, eine digitale Schnitzeljagd mit den Museumsmaskottchen Isi und Usi. Mehrfach im Monat gibt es öffentliche Familienführungen, auch Kindergeburtstage können im Haus gefeiert werden. Das ShopCafé bietet Rätselhefte, Kinderbücher und vieles mehr.



Children and Families –

– are welcome!

Come take our museum quiz (the Archaeological Backpack) or go on a digital Pharaonic “Treasure” Hunt with our museum mascots Isi and Usi (in German). We offer public guided tours for families in German several times a month; private tours and children’s birthday parties can be booked in English. Our ShopCafé offers a selection of quiz books, children’s publications and much, much more.

Programm

Es erwarten Sie regelmäßige Führungen und Vorträge, Inklusionsangebote, Seminartage zu vielfältigen Themen, Kunst-Performances, eine Klanginstallation und viele weitere Aktionen. Informieren Sie sich über das aktuelle Angebot auf der Museumshomepage. Nehmen Sie an den öffentlichen Veranstaltungen teil oder buchen Sie eine individuelle Führung. Exklusive Events gibt es für den Förderverein des Museums. Sprechen Sie uns an!



Our Programming –

– includes a wide range of guided tours and lectures in German and English, inclusive events, seminar days on a variety of subjects, a sound installation – and that’s just the beginning! Our current events are listed on the museum homepage. You can join public tours and lectures or schedule individual guided tours in English. There are also exclusive events for members of our Friends of the Museum Association – ask us how to join.

Von überall



Erleben Sie das Museum in einem digitalen Rundgang auf www.smaek.de – dort können Sie sich auch für den monatlichen Newsletter anmelden und finden aktuelle Termine. Auf dem YouTube-Kanal des Museums sehen Sie zahlreiche Vorträge zur altägyptischen Kultur und können unseren Podcast „Auf die Ohren!“ hören. Zum Lesen bieten wir Ihnen zahlreiche Ausstellungen-Kataloge und vier Mal im Jahr das Museumsmagazin MAAT.



Museum To Go



Visit our website www.smaek.de to take a digital tour of the museum, sign up for our monthly newsletter or look up future events. Our YouTube channel offers a number of lectures on a variety of subjects (some of them in English) along with our German podcast “Auf die Ohren!” For those who prefer the written word when on the go, museum catalogues are available online or at the ShopCafé and our museum magazine MAAT is published four times a year.